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Yttrande angående Yrkande – mindre barngrupper 
och färre barn per personal 

 

Efter historiskt tuffa år inom förskolan med inflationskris och kraftigt ökade kostnader och 

utan att högerregeringen kompenserat kommunerna med tillräckliga anslag till den 

kommunala välfärden, lyckade vi i det rödgröna styret i Göteborg ändå höja barnpengen med 

2,5% för år 2025. 100 miljoner tilldelades förskolorna i början av detta år med främsta uppgift 

att höja grundbemanningen, personaltätheten och förbättra arbetsmiljön.  

Vi är av den uppfattningen att en god kompetensförsörjning med hög personaltäthet och andel 

utbildad förskolepersonal är centrala frågor för kvaliteten i förskolans verksamhet, både vad 

gäller barnens trygghet, omsorg och utveckling, samt personalens arbetsmiljö. Det är dock 

just av detta skäl – att frågan är så omfattande och betydelsefull – som den måste behandlas 

inom ramen för ett helhetsgrepp om förskolenämndens ekonomi och prioriteringar. 

Att fatta beslut om målvärden och konkreta åtgärder utan att samtidigt väga in helheten i 

nämndens långsiktiga ekonomiska förutsättningar och andra angelägna behov riskerar att leda 

till ogenomtänkta konsekvenser och undanträngningseffekter. I ljuset av pågående arbete med 

planeringsförutsättningar, samt det stundande budgetarbetet inför 2026, bedömer vi att denna 

typ av resurskrävande åtgärder måste prövas i sin helhet inom ramen för budgetprocessen. 

Mot bakgrund av detta väljer vi att avslå yrkandet, och hänskjuter frågan till budgetprocessen 

inför 2026. 
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